
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 16-12-2019 van 19-20u10 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten van schepenen Huts en Poffé 

aanwezig Gijsbrecht Huts, Werner Thomas, Eddy Poffé,  Peter Loosen, Rudi Hendrickx, Christoph Hendrickx, 

Lucia Dewolfs, Daniel Vanluyten, Liesbeth Vanderloock,  

Joël Dereze, Karin Struyff, Bart Maes 

  

verontschuldigd   :   David Gelade en Jan Debroeck 

 

 

 

 

 

 

1. Goedkeuring  verslag van de vorige vergadering (25/11/19) 

De verslagen (oktober en november) zijn tijdig op de deelsite geplaatst en worden beiden goedgekeurd.  

  

2. Agendapunten GR : schepen Huts 

 

MJP 

Retributies 

Besparingen 

Investeringen 

 

Belastingen ingevoerd per 01-01 zullen snel worden gevoeld/opgemerkt 

Projecten mbt digitalisatie 

Resultaten mbt consultatiemonitor (voorstelling op GR januari 2020 ) - Tienen.incijfers.be  

 

De afgelopen maanden gebeurde er heel wat werk in functie van de opstelling van de MJP 

Een sterke personeelsoefening : 55 procent vh stadsbudget (zware kostenpost) 

Er werd geen kaasschijfmethode toegepast 

Samen met FD en dienst personeel : aan welke diensten is er nog nood op LT  

ICT en digitalisering : te versterken  

Welke diensten kunnen verminderen : bib is gedigitaliseerd,  

dus vermindering van personeel is daar mogelijk 

Er komen geen naakte ontslagen (enkel natuurlijke afvloei) : wie met pensioen gaat, wordt niet vervangen 

(DH en AD) 

In functie van het nieuwe organogram werden/worden de aanwervingen gedaan 

Golf 1 voorbij 

Golf 2 dra komende 

 

V E R S L A G 



 

 

Golf 3 tweede helft 2020 en is laatste deel  

Daarna tot 2024 geen nieuwe aanwervingen meer 

 

 

Burgerlijke stand – lijst van nieuwe retributies (te lezen op agenda GR) 

 

toelichting 

De vgl werd gemaakt met KP aangerekend in omliggende /naburige gemeenten 

 

electr ID van 5 naar 10€  

electr vreemdelingenkaart van 5 naar 10 

spoedprocedures van 20 naar 30€  

kidsID : van 2 naar 5€  

aankomstverklaring : van 10 naar 20€  

rijbewijs van 5 naar 10€  

dossierkosten vreemdelingen dossier van 0 naar … afhankelijk van het aantal gezinsleden  

    (in degressiviteit per gezinslid) 

Seizoensarbeidskaart : van 0 naar 5€  

attesten.. 

 

opvallend  : naamswijziging 

gaat van 0 naar 250€  

Is een enorme administratieve kost 

 

Je kan dit geheel bezwaarlijk een ‘grove’ belastingverhoging vinden 

 

 

3. Agendapunten GR : schepen Poffé 

 

MJP - Werk en economie 

Beleidsdoelstellingen actieplannen acties 

Soms zitten hier ook raakpunten in met de actiepunten die vallen onder bevoegdheid ve andere schepen 

vb mobiliteit heeft zijn impact op de handel en -centrum 

vb handelaar leuvensestraat 

mooi aangekleed maar herashekken ervoor ogen niet mooi 

doorgang 1,5m is (wettelijk) nodig 

 

vb gelijkvormig straatmeubilair (verlichting, vuilnisbakjes,.. ) : heeft invloed op straatbeeld en handel 

leuvensestraat : koopjeshall : is dit het beeld dat we willen vd stad ? 

 

*de handelskern moet zichtbaar gemaakt worden 

*aanpak vd leegstand (plan : eerst inventaris opmaken; de info hiervan zal beschikbaar zijn  

  via centralisatie van de gegevens op de dienst economie vd stad) 

  eerst ism eigenaar stimuleren - ondersteunen – pro actief  

  zo er geen gevolg wordt gegeven : sanctionerend optreden 

*ondersteuning starters 

*attractief maken van centrum (o.m. ‘gevulde’ etalage – propere ramen) 

 

Oprichting van een investeringsfonds door de stad  

De stad koopt hiermee leegstaande panden op – renoveert ze en zet dit terug op de markt 

(en kan zo de stadskankers aanpakken) 



 

 

 

Mobiliteit 

Vraag : aan te kaarten in de variapunten op de politiezone door de leden die in deze commissie zetelen : 

Er wordt  vastgesteld, dat er sinds de oprichting van de nieuwe politiezone Getevallei, meer boetes 

uitgeschreven worden.  

(vooral door de agenten die vanuit Landen hier nu actief zijn); dit werkt negatief op de handelskern 

Komt dit voort uit een nieuwe visie;  strenger optreden worden of ?.. 

Concreet parkeren in de verkeerde richting in daenebroekstraat – beboet (raadsleden D. 

Vanluyten, Christoph Hendrickx en Bart Maes) 

Besluit : Onze afgevaardigden in de politieraad, kaarten dit euvel aan op de politieraad en brengen hiervan 

op volgende commissie vergadering verslag van uit 

 

Gevaarlijke toestand in de binnenstad mbt fietsers die in smalle straten in dubbele richting mogen rijden 

Besluit : te bespreken in de commissie mobiliteit  

De straten in centrum worden éénrichting gemaakt, waarom wordt dit ook niet toegepast mbt het  

fietsverkeer? 

 

GAS 

Het personeel vd stad volgt GAS opleiding (gemeentelijke administratieve sancties) 

Het nieuw gas-regelement moet nog op de GR komen. 

 

Tewerkstelling  

Nederlandse taal – kennis ervan creëert kansen (op de arbeidsmarkt) voor iedereen 

Het probleem ligt dikwijls bij gebrek aan taalvaardigheid  is een handicap ) en daardoor geraakt men niet 

ah werk  

Er zullen inspanningen zullen geleverd worden om daaraan te verhelpen. 

Kandidaten werklozen zijn soms wel werkwillig, maar verliezen kansen het gebrek aan kennis  

 

Inspanningen vanuit de stad in functie van bevordering tewerkstelling in eigen streek 

Jobbeurs 

Tiens talent innoveert; ism de scholen en bedrijven (kans voor bedrijven en schoolgaande jeugd) 

Schoolverlatersdag 

De situatie is veranderd :.het zijn de bedrijven die nu  zoeken naar werknemers.....  

                                           voorheen waren het vooral de werkzoekenden die langskwamen  

Werkplekleren - duaal leren (bij T.S. en Kim’s Chocolat) 

 

 

varia : 

aanleg grote markt – uitzicht terrassen horeca  

vb kleuren vd zonneweringen / uniformiteit in kleur vd luifels 

Hoort onder bevoegdheid van Schepen Roovers (is nog in behandeling) – infrastructuur – openbare 

werking 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

3.1. Afbakening van de handelskern  

 

DIe afbakening is belangrijk in functie van te nemen maatregelen 

Er moet naar getracht worden de kern zo compact mogelijk te maken - gezien het dalend aantal 

handelspanden - 

en de kern zoveel mogelijk invullen/ingevuld doen blijven en worden, met handelspanden 

Dossier wordt opgestart. 

 

Dit moet ook gekoppeld worden aan mobiliteit. 

Afstemming ook nog gebeuren en kan mogelijks subsidie van Vlaanderen opleveren. 

 

4. Agendapunt : Varia 

 

 

Er zijn geen variapunten 

De commissievergadering wordt afgesloten met dank aan de aanwezige raadsleden. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


